
Κουκούλης Νεκτάριος 
Δημοτικός Σύμβουλος Αίγινας Αίγινα, 15/3/2006

ΕΙΣΗΓΗΣΗ ΕΠΙ ΤΟΥ ΘΕΜΑΤΟΣ ΣΥΖΗΤΗΣΗΣ ΤΟΥ Δ.Σ. ΑΙΓΙΝΑΣ 
«Επερώτηση Δ. Σ. κ. Νεκταρίου Κουκούλη σχετικά με το θέμα των κεραιών ΜΜ 1 
και τηλεφωνίας που κατακλύζουν το νησί της Αίγινας»

Το Δημοτικό Συμβούλιο Αίγινας κατά τη σημερινή συνεδρίασή του και λαμβάνοντας υπ’ 
όψη του όλα τα δημοσιευθέντα στοιχεία και τα κατατεθέντα έγγραφα:

Α) Διαπιστώνει ότι η κατάσταση που έχει δημιουργηθεί με την εγκατάσταση κεραιών' 
κινητής τηλεφωνίας, MME ή κεραιών άλλης προέλευσης στο Νησί έχει φτάσει στο 
απροχώρητο. Οι κίνδυνοι για τη δημόσια υγεία είναι μεγάλοι αλλά και τα ατομικά 
δικαιώματα των πολιτών που ζουν ή παρεπιδημούν στο Νησί προσβάλλονται.

Β) Θεωρεί άμεση ανάγκη και θέτει ως προτεραιότητα:
* Να καταγραφούν όλες οι κεραίες που υπάρχουν αυτή στη στιγμή.
* Να ελεγχθεί αν διαθέτουν την απαραίτητη αδειοδότηση.
* Να ελεγχθεί αν τα επίπεδα εκπομπής ιονίζουσας και μη ιονίζουσας 

ηλεκτρομαγνητικής ακτινοβολίας ανταποκρίνονται στα όρια που έχει θέσει ο πρόσφατος 
νόμος του Κράτους 3431/2006 (ΦΕΚ 19 Α).

ΓΙΑ ΤΟ ΣΚΟΠΟ ΑΥΤΟ ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΚΑΤΩΘΙ:

1) Να ζητηθεί συνάντηση επιτροπής με τον αρμόδιο υφυπουργό Μεταφορών και 
Επικοινωνιών.

2) Να ζητηθεί συνάντηση επιτροπής με τον Πρόεδρο της ΕΕΤΤ.
3) Για το έλεγχο των κεραιών να ζητηθεί η συνδρομή της Ελληνικής Επιτροπής 

Ατομικής Ενέργειας και του Εθνικού Μετσόβειου Πολυτεχνείου.
4) Η απόφαση να κοινοποιηθεί στη Νομαρχία Πειραιά στους βουλευτές και τα 

MME.

ΑΚΟΜΑ ΩΣ ΑΜΕΣΗ ΕΝΕΡΓΕΙΑ ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΤΑΙ 

Να ελεγχθεί με τη συνδρομή της εισαγγελικής αρχής:

1) Αν η κεραία της εταιρείας VODAFONE στην περιοχή Ψαριανά Κουτρουμπέη 
εξακολουθεί παράνομα να λειτουργεί.

2) Αν η κεραία στο κτήριο του OTE Αγίας μαρίνας λειτουργεί και είναι νόμιμη.
3)

Σε αντίθετη περίπτωση να απομακρυνθούν άμεσα από τους ιδιοκτήτες τους ή από 
συνεργεία του Δήμου.

Ο ΔΗΜΟΤΙΚΟΣνΣΥΜΒΟΥΑΟΣ


